

May 15, 2016

التاريخ: 15 مايو 2016

To: **Dubai Financial Market**
Dubai
U.A.E

السادة سوق دبي المالي المحترمين
دبي - الامارات العربية المتحدة

Sub: **Result of Board Meeting and Press Release**

الموضوع: **نتائج اجتماع مجلس الادارة و الخبر الصحفي**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Kindly be advised that GGICO's Board Meeting was convened on, May 14, 2016. The Board approved the Consolidated Financial Statements for the First Quarter 2016

نرجو اعلامكم بأن مجلس الادارة قد عقد اجتماعه بتاريخ 2016/05/14، حيث تم اعتماد البيانات المالية الموحدة للشركة عن الربع الاول 2016.

Please find enclosed the Press release in both Arabic and English Languages.

نرفق لكم طياً الخبر الصحفي باللغة العربية والانجليزية.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



Hassan Murad Agha
Group Head of Compliance & Internal Control

حسان مراد آغا

مدير ادارة الامتثال والرقابة الداخلية للمجموعة

GGICO Reports Revenue of AED 212 million for Q1 2016

Dubai, May 14, 2016 – Gulf General Investment Co. PSC (GGICO) reported a net profit of AED 8 million and a revenue of AED 212 Million for the first quarter.

With a number of real estate development projects at various stages of completion and in compliance with accounting standards, Q1 2016 do not account for those units which were only partially sold during the first quarter of the year.

Commenting on the company's performance, Mr. Mohamed Abdalla Juma Al Sari – Vice Chairman and Managing Director of the Group noted:

“We recorded a solid first quarter for 2016 and remain confident in our continued growth for the remainder of the financial year. In fact, we are particularly optimistic about the state of the insurance sector given our continued strong performance in Saudi. This gives us confidence in a stable future for the group going forward.”

The company recently started additional operations in casual dining restaurants, retail and hospitality, all of which are performing satisfactorily.

-Ends-

Gulf General Investment Co PSC

Established in 1973, GGICO is a conglomerate listed publicly in the Dubai Financial Market, with widely diversified activities in real estate, retail, hospitality, financial services, manufacturing and services. GGICO's business model is dynamic and in line with the GDP model of Dubai. With a vision to become one of the most valued companies in the UAE, GGICO places great emphasis on quality in every aspect of the group's various businesses. This focus stems from the belief that success is a journey, not a destination. With prudent expansion strategy and customer service GGICO is continuing on its journey of success.

Handwritten signature/initials in blue ink.

الخليجية للاستثمارات العامة تحقق 212 مليون درهم

اجمالي ايرادات عن الربع الأول 2016

دبي، 14 مايو 2016 – أعلنت الشركة الخليجية للاستثمارات العامة ش.م.ع (GGICO) عن تحقيق أرباح صافية بمبلغ 8 مليون درهم واجمالي ايرادات بمبلغ 212 مليون درهم و ذلك عن الربع الاول 2016

وعلى الرغم من وجود عدد من مشاريع التطوير العقاري في مراحل مختلفة من الإنجاز، فإنه امتثالاً للمعايير المحاسبية لم يتم الاعتراف محاسبياً بعوائد البيع للوحدات التي تم بيعها جزئياً خلال الربع الأول 2016.

وتعليقاً على أداء الشركة، فقد اشار السيد/ محمد عبد الله جمعة السري – نائب رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب للمجموعة الى ان المجموعة سجلت نتائج جيدة في الربع الأول لعام 2016 وما زلنا على ثقة تامة في استمرارية النمو لهذا العام. في الواقع، نحن متفائلون في قطاع التأمين، آخذين بعين الاعتبار الاداء المميز الذي حققته شركتنا في المملكة العربية السعودية. وهذا يعطينا الثقة في مستقبل مستقر للمجموعة لتحقيق تقدم مستمر.

لقد بدأت الشركة مؤخراً أنشطة إضافية في مجال المطاعم والبيع بالتجزئة والضيافة، ونتائج جميع هذه الأنشطة مرضية.